
Mogelijke aanpassingen in het bridgedistrict Leiden e.o. 
 
Ondanks diverse pogingen is het ons niet gelukt nieuwe kandidaten voor het bestuur te vinden.  
Dit noopt tot het nemen van een (mogelijk) dramatische beslissing. De mogelijkheden zijn nu: 

I. Hopen op voldoende kandidaten die zich op het laatste moment aanmelden. 
II. Overgaan op de (venus van) Milo-variant voor het district 
III. Het district ontbinden. 
 
In de ALV moet een keuze gemaakt worden tussen deze mogelijkheden incl. de daarbij behorende 
vervolgstappen.  

 
Onderstaand worden de varianten toegelicht: 
Ad I. Voldoende kandidaten melden zich aan. 
Op zich de meest wenselijke variant…, maar het is niet reëel dit te verwachten 
 
Ad II. De Milo-variant 
In dit geval vormen Egbert, Peter Jansen en een nieuwe Penningmeester een “rompbestuur”. Hun 
activiteiten zijn minimaal en kunnen worden geschetst als: 

✓ De naam en statuten van het district blijven zij hanteren; 
✓ Het organiseren van een districtsviertallencompetitie 2024-2025, incl. betalingen daarvoor; 
✓ Faciliteren van de Districtswebsite tbv drives; 
✓ Verhuur van spelmateriaal, incl. voorzien in gedupliceerde spellen en 
✓ Financiële verantwoording in een beperkte ALV in 2025.  

Wat zij NIET doen is: 

- Verzorgen van opleidingen; 

- Ondersteunen van bridgeclubs en drives, anders dan met materiaal;  

- Actief verspreiden van (bridge)informatie; 

- Bewaken van bridgeprojecten in het district; 

- Verder invulling geven aan het meerjarenplan van het district; 

- Vergaderen. 
Om deze situatie te bereiken worden de lopende activiteiten die niet passen in deze Milo-variant in 
de periode tot 1 juni 2024 beëindigd.  
Ter vaststelling in de vergadering verder: 

• Welk bedrag als onnodig kan worden bestempeld (Geoormerkte gelden worden hierbij 
buiten beschouwing gelaten) en  

Daardoor te gebruiken voor: 
1. Retournering aan de NBB 
2. Te betalen naar rato van ledenaantallen aan clubs uit de regio of  
3. Te besteden aan een drive of andere projecten. Bemensing en controle dan noodzakelijk. 

 
 

 

 

… Variant III op de volgende bladzijde beschreven …  



Ad III. Ontbinden van het district 
Kunnen de voornoemde varianten niet gerealiseerd worden, dan blijft niks over dan het district te 
ontbinden. 
In dit geval worden lopende projecten beëindigd en wordt de verdeling van de roerende goederen en 
gelden in de komende periode geregeld. 
 
Waar we mee rekening willen houden is, dat er nog een aantal projecten loopt die onder de vlag/ 
kosten van het district worden uitgevoerd. Deze projecten zullen voor de zomer van 2024 beëindigd 
worden. De volgende projecten lopen nog: 

• Eenzaamheidsbestrijding en Talentontwikkeling (BridgeFit) 

• Leuk, Leuker, Bridge 

• Jeugd (cursus aan basisschoolleerlingen) 
 
Het voorstel bij ontbinding is het volgende traject te volgen: 
Ontbinden van het district Leiden per 31 mei 2024. 
In de periode maart 2024 – juni 2024: 

• Blijven Egbert Sneller, Henk Wijzenbroek en Simon van Kins en een vertegenwoordiger van de 
NBB als vereffenaars aan om de zaken af te ronden. Behalve deze zaken zullen zij geen 
verdere initiatieven ontwikkelen. Onder andere te bepalen wat er met de geoormerkte 
gelden met gebeuren. 

• Kunnen de verenigingen aangeven bij welk district ze zich willen aansluiten. Mogelijke 
districten zijn: 

o Den Haag; 
o Amsterdam; 
o Kennemerland; 
o Rotterdam;  
o Utrecht.  

een uitnodiging hiervoor zal verzorgd worden door de NBB  

• Worden bovengenoemde lopende projecten afgerond; 

• Verkoop van de roerende zaken; 

• Wordt een voorstel gedaan voor de viertallencompetitie in het seizoen 2024- 2025. Eventueel 
kan de huidige competitie onder de vlaggen van eerder genoemde aanpalende districten of 
alleen Den Haag worden voortgezet. Dit moet met Den Haag worden besproken en heeft 
waarschijnlijk wel invloed op promotieplekken naar de 2e divisie. Wij hopen hierover 
duidelijkheid te kunnen geven bij de ALV. 

 
Bij het ontbinden van het district is een belangrijk aspect het bepalen van het doel van de tegoeden 
van het district.  
We hebben hiervoor een aantal mogelijkheden waarvoor we graag samen met de 
vertegenwoordigers van de besturen in de Ledenvergadering tot een besluit willen komen.  

A. Het saldo wordt geheel - naar rato van het aantal leden van de clubs of verenigingen - 
verdeeld over de voornoemde districten die de verenigingen opnemen.  

B. Het saldo wordt geheel - naar rato van het aantal leden van de clubs of verenigingen- 
verdeeld over de verenigingen.  

C. Het saldo wordt voor 60% (of een ander percentage) teruggegeven aan de bond en het 
resterende deel - naar rato van het aantal clubs - verdeeld over de voornoemde districten die 
de verenigingen opnemen.  

D. Te besteden aan doorlopende projecten binnen het “oude” district Leiden.   


